

Notice of Public Hearing: Charter School Revision

A public hearing is being held to solicit comments regarding a charter school revision for Great Oaks Charter School in Community School District 2.

Date: March 12, 2015

Time: Speaker Sign in: 5:30 PM
Presentation, Questions, Comments: 6:00 PM

Location: **Great Oaks Charter School**
1 Monroe Street
New York, NY 10002

Details: This public hearing is open to anyone interested in learning about the following charter revision for a school operating in **Community School District 2 in Manhattan.**

Requests to change the location from CSD #2 to CSD #1 in order to meet long term facility needs and continued service to student population, and to decrease its student cohort size for grades 6 - 8 from 100 students per grade to 75 students per grade to meet the space constraints of a proposed long-term facility.

The mission of Great Oaks Charter School is to prepare students for college success, to train highly effective classroom teachers, and to invest in the community in which our school operates.

This school is authorized by the New York State Education Department (NYSED). More information can be accessed at: <http://www.p12.nysed.gov/psc/>.

Comments are welcome; speakers must register within 15 minutes of the hearing's start time. Written comments will also be collected at the hearing or can be submitted via email to: charterschools@schools.nyc.gov or faxed to 212-374-5760 within 48 hours after the hearing's close.

公众听证会通知：关于特许学校的修订

公众听证会将会就位于第二学区的大橡树特许学校的办学修订对公众征求意见。

日期: 三月12日, 2015

时间: 发言人登记: 5: 30pm
发言、提问、发表意见 6: 00pm

地点: 大橡树特许学校
1 Monroe Street
New York, NY 10002

细节: 本次公众听证会欢迎所有对曼哈顿第二学区的特许学校有关于以下修订有兴趣的人士参与。

鉴于长期设施的需要、学生人数的持续增长、和将六至八年级平均学生人数由

100人降至75人的以让学生有

空间的目的, 提出要求学校地区将第二学区改为第一学区。

大橡树特许学校的宗旨是培养学生顺利从大学毕业, 培训高效课堂老师和积极投身于所在社区的发展。
本学校是纽约教育局批准力学的。详情请浏览<http://www.p12.nysed.gov/psc/>。

我们欢迎所有意见; 发言者必须在听证会开始前 分钟登记。书面意见可以直接在听证会提交, 也可在听证会结束后 48小时内发送电子邮件至 charterschools@schools.nyc 或者发送传真至212-374-5760 。

根据教育法 2857(1), 纽约市教育局必须在特许学校修订有关联的社区里举行公众听证会征求意见。